
 

PROTOKOLL	#9‐	2015	
 
Dato:   25.08 2015 
Sted:  Konferanse via Skype 
Tilstede:  Frøydis Monsen, Hege Sky Mokkelbost, Anniken Bille, Elisabeth Bolsgård, 

Torbjørg Olsen, Sølvi Aspen Aandal,  
Tid:   Kl. 19 45  

Saker	til	behandling	
	
Sak.nr   

1  Innkalling godkjent. 

2  Medlemstallet øker, viser at vi gjør ting riktig for klubben  

3  Rasespesialen på Lillestrøm:  
Elisabeth har full kontroll over det som skal bli med og brukes. 
Diplomer utarbeidet av leder ble kjempefine og godkjent. 
Frøydis har dem med til utstillingen. Har også med katalogene.  

4  Godtgjørelser:  
Frivillige som har meldt sin interesse for å være tilstede på rasetorget blir ansett 
med gave fra styret. (Vin, ellopakke ‐  kopp og havanais nett for de yngre)  
Det samme gjelder for fotografen.  
Frøydis og Elisabeth på Lillestrøm får dekket overnatting av klubben.  

5  Poeng for plassering på EDS:  
Alle var enige i at det skulle utgå da det kun er BIR/BIM som blir plassert og ikke 
Btk/Bhk.  

6  Gjennomgang av referat fra avlsrådet:  
Short ulna: Styret enig i at det forskes videre på dette. 
Nyresykdom: Styret mener at navn på individ bør opplyses og ikke kun stamtavle 
som kan mistenkeliggjøre hele kull. 
Y‐ sømskatarakt: Saken utsettes til neste møte så styret får lest seg opp på y‐
sømskatarakt 
Biobank: Styret går inn for at det blir innkjøpt svabere til bruk av innsamling av 
DNA fra hunder med spesielle sykdommer  

7  Dommerkonferansen: Avlsrådet jobber videre med kompendiet. 

8  Eventuelt –  
Utdeling av cert: Dommerne må bli bedre utdannet innen rasen og kanskje være 
mere kritisk ved utdeling av ck. 
Alle eller de fleste i styret bør få tid til å lese saker på styresiden før de blir 
godtatt. 
 

 
 

Møtet slutt  ca 20.50   
Torbjørg Helene Olsen 
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